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Abstract (en)
[origin: US4603859A] An implement for heavy athletics comprises a supporting frame, a tensile element, which is provided with a handle and
adapted to be extended against a restoring force, and an instrument for measuring the tensile force exerted on the handle. To permit an exact
measurement and the provision of a tensile force-displacement characteristic which is or can be exactly adapted to a given sport, the tensile force
is measured by means of an electronic force pick-up, which comprises a force-measuring sensor and is combined with a digital display device.
The force-measuring sensor is connected to the handle by means of the tensile element, and the tensile element is extensible against a resistance
having a predetermined characteristic.

Abstract (de)
Bei diesem Kraftsportgerät ist ein Stützgestell (2), ein mit einer Handhabe (9, 10) versehenes, gegen eine Rückhaltekraft ausziehbares Zugglied
(12-16, 19, 24-26) und eine Messeinrichtung (21, 28-32) für die an der Handhabe aufgewendete Zugkraft vorgesehen. Zur Erzielung einer genauen
Messung und einer an die jeweilige Sportart genau angepassten oder anpassbaren Zugkraft-Weg-Charakteristik wird zur Bestimmung der Zugkraft
eine elektronische Kraftmesseinrichtung (21, 28 bis 32), die einen Messfühler (20) aufweist, mit zugehöriger digitaler Anzeigevorrichtung (6)
vorgesehen, der Messfühler (20) ist mit der Handhabe (9, 10) über das Zugglied (12-16, 19, 24-26) verbunden und das Zugglied ist der Länge nach
gegen einen Widerstand nach einer bestimmten Charakteristik ausziehbar.
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